

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: EMMAR INVESTMENTS &

REALESTATE DEVELOPMENT
Date: 24-01-2023 03:25:20 PM

Subject: Appointing a representative and changing the

name

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري التاريخ: 24-01-2023 03:25:20 PM الموضوع: تعيين ممثل وتغير اسم الشركة

According to the extraordinary minutes of the General Assembly, Messrs. Nahr Jabouq Company for Commercial Investments were elected during the meeting held on 01/15/2023, and later to the letter of representation received from Nahr Jabouq Company for Commercial Investments, where we were informed that the name of the company had been amended to become Qudrat Al-Oula Company for Commercial Consulting on 16 /01/2023 Mr. Mudieb Haddad was appointed as a representative of the company in the membership of the Board of Directors. Accordingly, the Board of Directors decided on 01/22/2023 the following: The Board of Directors decided unanimously to approve the appointment of Mr. Mutheeb Samir Haddad as a representative of Qudrat Al-Oula Company for Commercial Consulting in the membership of the Board of Directors after amending its name from Nahr Jabouq Company for Commercial Investments to Qudrat Al-Oula Company for Commercial Consulting. Note that the aforementioned member of the Board of Directors did not complete the quorum for membership of the Board of Directors until amending the number of shares eligible for membership of the Board of Directors and amending the Memorandum of Association and the internal system of the company.

وفقا لمحضر الهيئة العامة غير العادى تم انتخاب السادة شركة نهر جابوق للاستثمارات التجارية ضمن الاجتماع المنعقد بتاريخ 2023/01/15 ، ولاحقا الى كتاب التمثيل المستلم من شركة نهر جابوق للاستثمارات التجارية حيث تم اعلامنا بانه بتعديل اسم الشركة ليصبح شركة قدرات الاولى للاستشارات التجارية بتاريخ 2023/01/16 وتم تعيين السيد مذيب حداد ممثلا عن الشركة في عضوية مجلس الادارة. وعليه قرر مجلس الادارة بتاريخ 2023/01/22 بمايلي: قرر مجلس الادارة بالاجماع الموافقة على تعيين السيد مذيب سمير حداد ممثلا عن شركة قدرات الاولى للاستشارات التجارية في عضوية مجلس الادارة بعد تعديل اسمها من شركة نهر جابوق للاستثمارات التجارية إلى شركة قدرات الاولى للاستشارات التجارية. علما بأن عضو مجلس الادارة المذكور اعلاه لم يكمل النصاب القانوني لعضوية مجلس الادارة لحين تعديل عدد الاسهم المؤهلة لعضوية مجلس الادارة وتعديل عقد تاسيس ونظام الداخلي للشركة.

22-01-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Ala'a Shaker Awad Halawa

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Ala'a Shaker Awad Halawa